
GRUNDEJERFORENINGEN SMEDHOJ
ERANTISVEJ

Referat fra genera lforsa m I i ng i gru ndejerforen i ngen Smed hoi Era ntisvej

onsdag 6.3. 2019 kl. 19.00 i auditoriet pi Bankagerskolen

1. Velkomst og presentation af dagsorden (JH)

2. Valg af dirigent (JH)

Mogens Nedergaord Schou, nr. 85, blev volgt.

Mogens konstaterede, ot generolforsomlingen var lovligt indvorslet den 29.1.2019 og

b esl utn i n g sdygti g m e d 30 f re m m Odte ste m m e be retti g e d e sq mt L 1 fu I d m o gte r.

3. Bestyrelsens beretning (JH)

Der hor varet ofholdt 4 m6der i den nye bestyrelse siden sidste generolforsomling,

Hjemmesiden sporer en del popir. Den giver ogsd mulighed for billeder.

Ang. persondotabeskyttelsesloven: Navn og odresse opbevores hos kossereren og bruges

ved opkrevning af kontingent. Moilodresserne opbevares hos sekreteren og bruges ved

vorsling af nyt pd hjemmesiden. Da der evt. bruges billederfra fellesdagen, bedes man selv
henvende sig tilformonden, hvis mon Ansker et billede, hvorpd man figurerer, slettet.

Husk ot melde endring af moilodresse til sekreteren

Felles arbejdsdag 15.9.20L8.

Gras og volde er vedligeholdt ifOlge oftale med Svend Erik Lind A/5. Det somme galder div.

sprdjtninger (malkebotter + muldvarper) iomrddet. Ekstro gresklipning foretages efter
behov. Vejene og snerydning foretoges af samme firma. I 201.9 soltes ogsd fortove.
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Aftalen med Lind A/S omfatter grassldning 77 gange drligt, sprqjtning af kantsten og stier
2 gonge drligt, rengAring af volde og klipning of kanter, fejning of kontsten 2 gonge drligt,
sprajtning for malkeb6tter og muldvarpe. Snerydning foretages efter behov.

Bossinomrddet holdes of SAMN. Der foretages klipning i moj og oktober.

4. Regnskab 2018 (JH) (bilag 1)

Regnskabet blev godkendt

Resultotet for dret var morkant bedre end i 2017 pgo. havet kontingent, ferre gresklipnin-
ger end i 201-7, Horsens kommune (HK) overtog vedligeholdelse af bassinomrddet, fallesda-
gen, mi ni ma I vi nte rved li geholdelse.

Ekstro omkostninger blev osfoltvedligeholdelse med forsegling og fejning, fellesdagen,
hjemmeside, forsikring og trykkeudgifter.

Der hensettes til vejfond.

5. Kort orientering om gran og hvid vedligeholdelse (BJ)

Aftalen med Lind: Se punkt 3.

SprOjtning for muldvarper er en ekstraudgift, som betales serskilt.
Melkeb0tter skol sprdjtes, inden de blomstrer.

Der skal ses pd, om der er mulighed for, at der igen i et mindre omfong kon fd lov at vokse

vilde treer omkring bossinet.

BJ samarbejder med SAMN, HK, Lind og selvfdlgelig vejens beboere om dette.

Under dette punkt blev forsloget fro JArgen og Jeonnette Jensen, nr. 82 ang. hjemtogning of
tilbud fra Lind og to andre entreprenArer fro bilag 7 behondlet. Bestyrelse toger fremover
disse tilbud hjem med 2-3 drs intervol. Bestyrelsen beslutter, hvem of tilbudsgiverne, der
skol hove vedligeholdelsesarbejdet.

6. Kort orientering ang. belysning (KE)

HK vedligeholder godebelysningen (ogsd pd stien mellem Erantisvej og Dologervej).

2078 vor praget of fejl pd belysningen. Ndr man vil melde fejl, kan man bruge HK's

hjemmeside eller appen Giv et Praj.

Pd foreningens hjemmeside er der under punktet Belysning et link til ovennevnte.
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7. Kort orientering ang. asfalt (BL)

Plonen forfjernvorme holder, sd det pd Erontisvej stodig er 4. kvartol 202L samt de to

fdrste kvortaler i 2022. Telefonisk kontokt med Bjorne Hunnerup, Fjernvorme Horsens

5.3.201_9.

Dermed holder prognosen for vores osfoltfornyelse ogsd.

8. Hjertestarter (KE, BJ)

KE orienterede om orbejdet med at fd opsot en hjertestorter:

T RYG -fo n de n afv i ste g ru n d ej e rf o re n i n g e n s a n s4g n i n g.

Et evt. somorbejde med Dologervej blev ikke vedtoget pd generalforsomling der.

Forhondlinger med Horsens FC er gdet i std. Vi venter pd dem.

Bestyrelsen har odspurgt SmedhOj 7 om at bruge et tendskob med mdler, som stdr i an-

delsforeningen omrdde. Dette behandles pd generolforsomlingen i SmedhOj i. den 4.4.20L9

I fold dette vedtoges, skal grundejerforeningen ofregne stramforbruget med SmedhAj 1

samt pdregne udgifter pd 2-3000,- drligt til vedligeholdelse. Bruges hjertestarteren, vil der
vare udgifter ved at reetablere "kAreklor" tilstond.
Der blev opfordret til at fd et konkret svar fra FC Horsens, hvilket vil blive gjort.

Stemningen var for, ot placeringen ved Smedhgj L ville vere optimol.

9. Forslag til endring af vedtegterne (Bestyrelsen)

Der foreligger 5 forslag til endringer i vedtegterne (bilag 3, 4,5, ogG)

Der gores opmerksom pe, at enhver vedtegtsandring skal sendes til afstemning og kun

kan vedtages, hvis 2/3 af de fremmodte medlemmer stemmer for.

Endringerne i bilag 3 (ekstraordiner generalforsamling), bilog 4 (antollet af fuldmagter er
nu hOjst 3 per medlem), bilog 5 (rekkefOlge for fostleggelse of kontingent og driftsbudget)
og bilog 5 (sletning af 50.0 og indleggelse af denne i 03.L) blev olle vedtoget med ftertot i
henhold til vedtegterne.

10. Forslag fra bestyrelsen om Fellesdag i september/oktober 2019 (BL)

Fellesdogen 15.9.20L8 somlede 45 tilmeldte voksne og 12 bOrn. Pd selve dagen var vi ca.

40 personer.

Der blev klippet vejtreer, beskdret langs stien mod bekken, beskdret i moseomrddet og
gjort rent under spireabuskene og langs stien. Alt blev dog ikke ndet.

Contoineren blev hurtigt sd fyldt, ot der mdtte trompes godt i pausen midtvejs, hvor alle

desuden n@d sondwichs og vond eller Al. Desuden vor der slikposer til b1rnene og sliksultne

voksne.
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Fellesdog 2079 bliver den 28.9.2079.

Forslog tiltiltog til naste fallesdag kon ldbende sendes til sekretaren.

11". Forslag fra medlemmer

Se forslag fra Jorgen og Jeannette Jensen, nr. 82 i bilag 7.

Forslag L til pkt. 4 i dagsordenen blev ikke vedtaget.

Forslog til pkt. 5 i dogsorden: Bestyrelsen skol undersage muligheder og omkostninger til
reparation of stierne med slotsgrus.

Forslagene til pkt. 9 i dogsordenen blev ikke vedtaget.

12. Budget 201-8 (JH) (bilag 2)

Fastleggelse af Srligt kontingent

Der gores opmarksom pa, at den foreslSede forhojelse af kontingentet med ekstra 1000,-

for at imOdegi de forudsete udgifter til fornyelse af vejbelegningen er varslet ved gene-

ralforsamlingen i 20L8 samt, at den stSr beskrevet pi foreningens hjemmeside under

punktet Asfalt (juli 2018).

Budgettet blev godkendt med 32 stemmer for.
Kontingentet blev godkendt med 26 stemmer for. Kontingentet er 2.500,-.

I november-december onnoncerer bestyrelsen forsloget til kommende drs kontingent.

13. Valg til bestyrelsen (dirigent)

Pi valg er BertiJuretzka. Genopstiller

Pi valg er Birgit Libak. Genopstiller.

Begge de opstillede blev genvolgt.

Valg af suppleanter

Der blev ikke valgt en suppleant.

14. Valg af revisor (dirigent)

Bjorne Pedersen, nr.43 blev valgt.

15. Eventuelt (JH)
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M.v.h. bestyrelsen

Eestyrelsen her ksnstitueret sig som fAlger

Formand, kosserer, vinter vedligeholdelse: John Honsen, 21 63 44 03 , nr. 17, ;q1gi1-9.719n$!.1u_r,il!.

Nastformand, belysning: Kurt Ejby, 20 90 7105, nr. 700, :tjlt*QQflS1lgjj.qoA

Sekretar, asfolt, fellesdog: Birgit Libqk, 26 j3 19 47, nr. 80, bjlpqicQt!9l!)1!-!,5&

Grgn og hvid vedligehaldelse: Berti Juretzko, 60 82 A4 51, nr. 39, J u re t z k a, ad o I b e rt @g ryqi l eqq

Eestyrelsesmedlem: Torben Vinther, 28 26 79 44, nr. 702, |flUthe@lJi7s,J.LpJl:

lohn Hansen

/^
Kurt Ejby ff,,'

K

Birgit Libak

Q*7* bb*
Berti Juretzka Deltog ikke i generalforsamlingen

Torben Vinther

Mogens Nedergaard Schou

Dirigent l'fiq/'M
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